
VVD Leusden/gemeenteraadsfractie

Vragen naar aanleiding van de uitwisseling over het vastgoedbedrijf

Leusden, 21 april 2016

Geacht college,

Zowel proces als inhoud van de ontwikkeling van een vastgoedbedrijf, zoals 
met de raad gedeeld in de uitwisseling van donderdag 14 april 2016, zorgden 
voor de nodige onduidelijkheid. In verband daarmee heeft de VVD Leusden de 
volgende vragen:

1. Wat is precies de rol van de projectleider en wie is diens opdrachtgever? 
Was de projectleider tot voor kort nog werkzaam bij de gemeente en zo 
ja in welke functie en met welke rol en taken?

2. De presentatie (met name de eerste dia) wekte de indruk dat het hier 
niet alleen om scholen gaat, maar dat ook andere gebouwen, die nu bij 
de gemeente in beheer c.q. eigendom zijn, hierin (kunnen) worden 
ondergebracht. Kunt u precies aangeven om welk vastgoed het gaat?

3. Kan het zijn dat er een notitie is, die gedeeld is met de besturen van de 
scholen, waarin ook sprake is van het onderbrengen van de bibliotheek in 
het vastgoedbedrijf? Graag ontvangen wij ook deze notitie.

4. Is er (in eerste instantie) ook met het de “zelfstandige” schoolbesturen 
gesproken en zo ja met welke?

5. Is er bewust voor gekozen om eerst met Voilà tot overeenstemming te 
komen en kunnen anderen later inhaken? Waarom is voor deze opzet 
gekozen en wordt niet iedere belanghebbende vanaf het begin 
betrokken?

6. Wat zijn de mogelijkheden van de “zelfstandige” scholen (die niet tot 
Voilà behoren) met een grote mate van zelfstandigheid voor wat betreft 
het onderhoud van gebouwen en voorzieningen? Hoe kunnen de 
autonomie en eigenheid van deze scholen geborgd worden?

7. Kunt u aangegeven hoe het volledige proces rondom het vastgoedbedrijf 
is verlopen en nog zal verlopen? Graag vernemen wij wanneer hiermee 
gestart is, wat de tussenliggende stappen zijn die al genomen en zijn en 
welke nog volgen en welk eindresultaat er op de tijdlijn staat? In welke 
stap worden welke partijen betrokken? In welke stappen wordt de raad 
betrokken?

Wij zien de antwoorden op deze vragen met belangstelling tegemoet.

Namens de VVD-fractie,
Met vriendelijke groet,



Klaas Roskam


